
Jevn fordeling til Saltdalsskolene?  

Alle elevene i Saltdal kommune har krav på like forutsetninger for læring, vi kan derfor ikke 

akseptere at en skole skal få mer ressurser pr elev i forhold til de to andre skolene.  

I et kommunestyremøte høsten 2021 ble det vedtatt at det skulle fordeles 750 000 kroner til 

Saltdalsskolene. Da administrasjonen vedtok i 2022 at Røkland skulle få tilført 750 000, som 

var tiltenkt Saltdalsskolene, kom bekymringen om at dette ville videreføres til nytt budsjett. 

Det hadde vi helt rett i! Til nå er det kun Røkland som har fått økte midler og i tekstdelen til 

budsjettet for 2023 foreslår kommunen at 1,5 millioner tildeles Røkland skole. Dette er vi 

helt uenige i, og det bryter med hovedprinsippet om lik finansiering pr grunnskoleelev i 

Saltdal kommune. 

Paragraf 9a sier at alle elevene har rett til et trygt og godt skolemiljø som fremmer helse, 

trivsel og læring. Rognan Ungdomsskole har allerede tatt grep i form av å ansette en 

tiltakskoordinator, dette innenfor eget budsjett. Vi ser økende utfordringer med elevenes 

psykiske helse og høyt skolefravær.  Vi legger også opp undervisningen innenfor de 

gjeldende økonomiske rammene, slik at det blir til det beste for alle elevene, men vi ser en 

utvikling med vesentlig større utfordringer enn tidligere. 

Alle skolene trenger mer ressurser og det må være lik finansiering pr elev uansett hvor i 

kommunen man bor. Vi kan ikke akseptere noe annet. 

 

 


